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Rada Miejska w Niemczy 
Połączone Komisje Infrastruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich oraz Infrastruktury 
Technicznej i Rozwoju Gospodarczego 

Protokół nr BR.0012.11.2021 

Posiedzenie w dniu 27 kwietnia 2021 roku. 
Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:40 tego samego 
dnia.  
1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Andrzej Osipowicz przedstawił porządek obrad przesłany w zawiadomieniu 
zarządzając posiedzenie komisji z udziałem urządzeń porozumiewania się na odległość 
powołując się na art. 15 zzx ustawy covidowej.  
Przewodniczący Andrzej Osipowicz w związku ze zgłoszeniem pół -godzinnej przerwy 
technicznej w dostawie energii elektrycznej do siedziby urzędu i brak możliwości w tym 
czasie emisji posiedzenia on-line, ogłosił przerwę od 15.08 do 15.27.  
Po przerwie Przewodniczący obrad zarządził sprawdzenie obecności i prawomocność 
komisji.  W posiedzeniu wzięło udział: 
 7 członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich; 
 6 członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju Gospodarczego. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
2. Utrzymanie czystości, segregacja odpadów, stopień realizacji zaleceń ZGPD7, 
gospodarka odpadami komunalnymi na terenie Miasta i Gminy Niemcza. 
Informację na powyższy temat złożoną wcześniej formie dokumentu elektronicznego na adres 
email biura Rady Miejskiej w Niemczy, zreferował Prezes Związku Gmin Powiatu 
Dzierżoniowskiego Pan Paweł Puszka, obecny w czasie posiedzenia zdalnie. Radni pytali o 
sposoby utylizacji odpadów ze styropianu, które jak wyjaśnił prezes należy zwozić do 
lokalnego PSZK-u. Wypowiedź uzupełniła Pani Elżbieta Szymańska Prezes Przedsiębiorstwa 
Komunalnego w Niemczy, które zajmuje się m. in. oczyszczaniem gniazd selektywnej zbiórki 
odpadów na terenie gminy. Pani Prezes zwróciła uwagę radnych na poważny kłopot z 
odpadami wielkogabarytowymi, które bardzo często składowane są niewłaściwie tj. w 
bezpośrednim sąsiedztwie gniazd selektywnej zbiórki odpadów. Radni pytali również o to 
gdzie powinni zgłaszać fakt zalegających odpadów w rowach przydrożnych. Pani Prezes 
poinformowała, że do zarządcy drogi. Radni nie mieli więcej pytań. 
 
3. Gazyfikacja na terenie Miasta i Gminy Niemcza. 
Informacja w tym zakresie została złożona do wiadomości radnych w biurze Rady Miejskiej 
w Niemczy i stanowi załącznik do protokołu. Przewodniczący obrad poinformował radnych, 
że zainteresowani w celu podłączenia do sieci gazowej mogą składać wnioski przez platformę 
utworzoną przez PGNiG pod adresem https://przylaczenie.psgaz.pl/homepage 
Adres wraz z krótką informacją dla mieszkańców zostanie opublikowany na stronie 
internetowej gminy. Radni nie mieli więcej pytań. 
 
4. Współpraca z organizacjami pozarządowymi, działającymi na terenie naszej gminy - 
sprawozdanie. 
Informacja w tym zakresie została złożona do wiadomości radnych w biurze Rady Miejskiej 
w Niemczy i stanowi załącznik do protokołu. Sprawozdanie zreferował Artur Jakubiec 
pracownik urzędu. Radna Edyta Mielnik zauważyła, że rozpisywane dotychczas na zadania 
publiczne konkursy dotyczyły wysokich kwot i ograniczały uczestnictwo mniejszych 
podmiotów np. na organizacje warsztatów za kilka tysięcy złotych. Dotychczasowe zadania 
skupiały się przede wszystkim na sporcie czy działalności OSP. Pracownik urzędu 
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poinformował, że przyjrzy się budżetowi gminy w tym zakresie i być może zaproponuje inne 
rozwiązania. 
 
5. Opiniowanie projektów uchwał. 
a) Nr 25/2021 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Niemcza na lata 2021-2036. 
Projekt uchwały zreferowała Skarbnik Gminy Pani Marta Żłobicka – Wnuk. Radni nie mieli 
pytań do projektu uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 25/2021 uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Niemcza na lata 2021-2036;.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Alicja Maria Borodajko , Wiesława Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Maria Krystyna 
Oleksiak , Stanisław Tadeusz Pelc , Mieczysław Stanisław Szklarski , Miłosz Marek 
Wrzesiński  
Projekt nr 25/2021 został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 25/2021 uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Niemcza na lata 2021-2036;.  
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Michał Mirosław Kaczorowski , Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł Andrzej Rożek , Kamila 
Anna Smęt , Paweł Zapotoczny  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edyta Marta Mielnik  
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Szachniewicz 
Projekt nr 25/2021 został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 
b) Nr 26/2021 w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i Gminy Niemcza na 2021 rok. 
W dyskusji rozmawiano o zmianach z związanych z przeznaczeniem środków finansowych 
zapisanych w budżecie na wypłatę dotacji dla wychowanków żłobka w rozdziale 85516, 
skarbnik gminy wyjaśniła, że jest to zwrot niewykorzystanych środków i sposób 
zrównoważenia budżetu, w którym wcześniej zaangażowano środki własne gminy np. na 
remont świetlicy dla dzieci w Wilkowie Wielkim. Podjęto również temat zadłużenia gminy 
oraz zwiększenia dla organu wykonawczego – burmistrza limitów zobowiązań zaciąganych 
kredytów. Skarbnik poinformowała, że zapis ten korygowany był ostatnio w ubiegłym roku i 
nie stwarza sytuacji zagrożenia dla tegorocznego budżetu gminy. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Edyta Marta Mielnik  
- Wiesława Ewa Kajrys  
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 26/2021 uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i 
Gminy Niemcza na 2021 rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Alicja Maria Borodajko , Wiesława Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Maria Krystyna 
Oleksiak , Stanisław Tadeusz Pelc , Mieczysław Stanisław Szklarski , Miłosz Marek 
Wrzesiński  
Projekt nr 26/2021 został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 26/2021 uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta 
i Gminy Niemcza na 2021 rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Michał Mirosław Kaczorowski , Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł Andrzej Rożek , Kamila 
Anna Smęt , Paweł Zapotoczny  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edyta Marta Mielnik  
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Szachniewicz 
Projekt nr 26/2021 został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 
c) Nr 27/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 22 lutego 2021 roku o wydanie opinii w 
sprawie przeprowadzenia bezpośredniego (na podstawie art. 4 pkt 2 Konstytucji 
Rzeczypospolitej Polskiej) Referendum Ludowego w sprawie wdrożenia nowego Kodeksu 
Wyborczego oraz nowego Ustroju Prezydencko-Ludowego dla Polski.  
Projekt zreferowała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 
Niemczy Pani Edyta Mielnik. Radni nie mieli pytań. 
Projekt nr 27/2021 został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Skarg, Wniosków i 
Petycji. 
Zastępca Burmistrza wycofała złożony w biurze Rady Miejskiej dnia 23.04.2021 roku projekt 
Nr 28/2021 uchwały w sprawie "Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Niemcza na lata 2021-2026". 
6. Sprawy różne. 
W dyskusji poproszono Przewodniczącą Rady Miejskiej, aby do porządku obrad sesji 
przywrócono punkt poświęcony pracy międzysesyjnej burmistrza. Przewodnicząca 
poinformowała, że od następnej sesji zostanie przywrócony. Podjęto również temat lokalizacji 
nowego oznakowania drogowego na które zabezpieczono dodatkowe środki finansowe w 
budżecie gminy. Kierownik referatu budownictwa Pan Dariusz Rusek poinformował, że w 
pierwszej kolejności zostanie wymienione oznakowanie zgodnie z zaleceniami pokontrolnymi 
Starostwa Powiatowego. Przewodnicząca Rady Miejskiej Paulina Dziedzic poprosiła o 
wyjaśnienie na najbliższej sesji z jakiego powodu dzisiejsze posiedzenie musiało zostać 
przerwane – czy TAURON zawiadomił wcześniej urząd o przerwach w dostawie energii 
elektrycznej w dniu 27 kwietnia 2021 roku o godz. 15.00. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Wiesława Ewa Kajrys  
- Edyta Marta Mielnik  
- Paulina Ewa Dziedzic  
Posiedzenie zakończono o godz. 16.40 

Przewodniczący Komisji 
Infrastruktury Technicznej 
i Rozwoju Gospodarczego 

 
(-) Andrzej Osipowicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


